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A 24 Óra című napilap Orbán Viktorral készült interjút közölt. A kérdésre, hogy miként látja, kijuthatunk-e
Pintér Attila szövetségi kapitánnyal és az új csapattal az Európa-bajnokságra, az alábbi miniszterelnöki
válasz született: „Mindig gúnyolódnak azon, hogy a kormány is, és én is a kelleténél többet foglalkozunk a
futballal. Ez félreértése a helyzetnek. A futball ugyanis olyan, mint a magyar társadalom. Ez nem arról szól,
hogy egy sportágról beszélünk, hanem arról, hogy miként élünk mi, magyarok, és hogyan töltjük a
szabadidőnket, hogyan neveljük a gyerekeinket. Ami az esélyeinket illeti, fontos megjegyezni, hogy Pintér
Attila jó választás volt a kapitányi posztra, ő egy igazi magyar karakter. Talán úgy is fogalmazhatnánk,
hogy ő a mi fiunk. Sikerei voltak itthon és külföldön, bajnoki címek két különböző csapattal, a Fradival és
Győrrel, úgyhogy már bizonyított. Így hát bízhatunk benne, drukkolhatunk annak, hogy sikeres lesz, és ott
lehetünk az EB-n. Ugyanakkor a siker nincs garantálva, ahhoz bravúr kell. Egy biztos, figyelve a magyar
labdarúgásról folyó vitákat mindig arra jutok, hogy egyetlen üdvözítő út létezik: mindenkinek a saját
munkáját egy kicsivel jobban kell végeznie. A kormány jobban támogatja a sportot, de többet nem tehet.
Akik viszont benne dolgoznak, mindennap kicsivel többet és jobban kell, hogy dolgozzanak az
eredményekért.”

Várjuk a dolgozók felajánlásait.


